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Председник Војног синдиката тврди да министар одбране није демантовао да су њихови
чланови праћени.

  

  

Имамо доказе да припадници Војнобезбедносне агенције (ВБА) прате чланове Војног
синдиката Србије, каже за Данас Новица Антић, председник Војног синдиката Србије.

  

То што министар одбране Александар Вулин забрањује директору ВБА да новинарима
говори о томе, код Антића отвара сумњу да је управо Вулин наложио агенцији да прати
синдикалце.

  

- Појавим се на дисциплинском рочишту, у судници већ седи припадник ВБА. Након
рочишта, заједно са другим члановима седнем у ресторан, два стола даље седи
припадник ВБА. Приметили смо их и пре два дана у Трстенику, где су се наши чланови
видели са колегама из Русије - описује Антић своја искуства са ВБА.
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Антићеву сумњу да иза праћења стоји министров налог појачао је одговор који је Вулин
дао на истој конференцији за медије.

  

- Министар није конкретно одговорио на питање да ли ВБА прати чланове Војног
синдиката Србије. Он је рекао да ВБА не води рачуна о било чијем политичком
деловању, али то не мора да значи да не прате наше чланове, пошто ми нисмо политичка
организација - казао је Антић.

  

Он је министров гест оценио као непримерен и додао да директор ВБА има обавезу да у
складу са законом информише јавност о активностима агенције.

  

Да директор има обавезу да одговара јавности пише и у Закону о ВБА и ВОА. Ове
агенције су према слову закона "дужне да тачно, истинито и потпуно пруже обавештења
о прикупљеним подацима о личности и о подацима од јавног значаја, у складу са
прописима којима се уређује област заштите података о личности, област слободног
приступа информацијама од јавног значаја и одредбама овог закона".

  

Да директор има обавезу да информише јавност сматра и бивши директор ВБА Момир
Стојановић, али додаје да конференција Министарства одбране није право место за
тако нешто.

  

- Логика и правила војне субординације налажу да се на оваквим манифестацијама не
говори после најстаријег старешине. Верујем да је на то и мислио министар Вулин када је
рекао да се зна ред. Међутим, то не значи да директор ВБА нема обавезу да одговори
новинарима на то питање - наводи Стојановић.

  

Подсетимо, министар одбране Александар Вулин није дозволио директору
Војнобезбедносне агенције Петру Цветковићу да одговори на питање новинара да ли
припадници ВБА прате припаднике Војног синдиката Србије, како их они оптужују.
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- Не може господин Цветковић да одговори, зато што се овде зна ред. Ово је војска,
министар одређује ко од чланова колегијума може да одговара и шта може да одговара,
тако да генерал Цветковић неће сада одговарати", казао је Вулин.

  

Уместо Цветковића, министар Вулин је одговорио да "ни ВБА, ни било који други орган у
оквиру Министарства одбране не прати баш никога и не води рачуна ни о чијем
политичком деловању".

  

(Данас)
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